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Από το υπ’ αριθ. 4 / 99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 124/99 

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Εγκριση μετάβασης του Δημάρχου, του 
αντιδημάρχου κ. Δ. Ταχματζίδη και του 
καθηγητή κ. Ν. Μουτσόπουλου στο 
εξωτερικό. 

 
       Σήμερα 15 Φεβρουαρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 11-2-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Aναπληρωτής Δημάρχου κ. 
Μενέλαος  Ποτουρίδης  και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών 
βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Ι. Κουρουζίδης  Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Μ. Γαβρίδης  Ε. Λελεκάκης  
3. Κ. Πουλασουχίδης  Κ. Γκαβαϊσές   
4. K. Aσλάνογλου  Ν.Χαμαλής  
5. Α. Δελαβερίδης  Π. Αγαθαγγελίδης  
6. Δ.  Πέτκος    
7. Κ. Κόλβατζης    
8. Κ.  Βαφείδης    
9. Γ. Ουρσουζίδης    

10. Σ. Γεωργιάδης   Απόντες Δημαρχιακοί 
11. Ι.  Τριανταφυλλίδης   Πάρεδροι 
12. Π. Πιτούλιας                    --- 
13. Α. Κεσίδης    
14. Α. Σουμελίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 123/99 
15. Α. Ταραλάς απόφασης     αποχώρησαν     οι    κ.κ.    Σ. Παναγιωτίδης,  
16. Χ.  Σκουμπόπουλος Θ.Σιδηρόπουλος. 
17. Χ. Γεωργιάδης        Κατά  τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.  124/99  απόφασης 
18. Β. Γιαννουλάκης αποχώρησαν    οι κ . κ.    Ι. Κουρουζίδης,    Κ. Κόλβατζης, 
19. Σ.  Παναγιωτίδης Ε.Σοφιανίδης, Χ. Μουτσιόπουλος. 
20. Λ. Τσαβδαρίδης      Κατά    τη    συζήτηση  της  υπ’  αριθ.125/99 απόφασης 
21. Θ.  Σιδηρόπουλος προσήλθε  ο κ. Γ.Μανακούλης. 
22. Ε. Σοφιανίδης  
23. Ε. Λευκοπούλου  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  
27. Γ. Μανακούλης  

 



  Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 5ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 11-2-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής: Σας γνωρίζουμε ότι η πόλη του Αλγκέρο  στην Ιταλία με έγγραφό 
της από 9/11/98 προσκαλεί το Δήμο Βέροιας να συμμετάσχει στο 3ο Διεθνές 
Σεμινάριο για την "Συνεργασία ανάμεσα στις ιστορικές πόλεις της Μεσογείου " με 
θέμα" Οι πόλεις, στοιχείο ταυτότητας και  παράγοντας ανάπτυξης της Μεσογείου : 
ιστορία και προοπτικές", από 18 έως 20 Φεβρουαρίου 1999 στην πόλη της Xativa της 
Ισπανίας. 
 Το παρακάτω θέμα θα συζητηθεί από αρχιτεκτονική, πολεοδομική, νομική και 
οικονομική άποψη. 
 Το Δ.Σ. με την υπ΄αριθμ. 510/98 απόφασή του ενέκρινε την συμμετοχή του 
Δήμου στο παραπάνω συνέδριο. Επειδή μεταξύ των θεμάτων που θα συζητηθούν 
περιλαμβάνεται και η παρουσίαση της αρχιτεκτονικής της πόλης, κρίνεται αναγκαίο 
όπως ο Δήμαρχος συνοδεύεται και από τον καθηγητή του ΑΠΘ κ. Νικόλαο 
Μουτσόπουλο, για να παρουσιάσει την αρχιτεκτονική κληρονομιά της πόλης μας, και 
τον Αντιδήμαρχο κο Ταχματζίδη  Δημήτριο. 
 Επίσης μετά την ολοκλήρωση των συναντήσεων στο  Santarem  της 
Πορτογαλίας, στα πλαίσια του σχεδίου SANVERAL, ο  Δήμαρχος πρέπει να μεταβεί 
στις Βρυξέλλες προκειμένου να συμμετάσχει σε σύσκεψη  του Δικτύου των 
Ευρωπαϊκών Πανεπιστημιακών Σεμιναρίων που θα λάβει χώρα στις 23 και 24 
Φεβρουαρίου 1999. 
 Υστερα από τα παραπάνω, παρακαλείται το το Δ.Σ. να εγκρίνει την μετάβαση 
του κ. Δημάρχου, που θα μετακινηθεί οδικώς από 14 έως και 19 Φεβρουαρίου 1999 
και από 24 έως και 27 Φεβρουαρίου 1999 και του καθηγητή κου Νικολάου 
Μουτσόπουλου από 17 έως και  19 Φεβρουαρίου 1999. 
 Τέλος να εγκριθεί η μετάβαση του κου Αντιδημάρχου στο εξωτερικό από 14 
έως και 19 Φεβρουαρίου 1999. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Ποτουρίδης αναπληρωτής Δημάρχου : Ηδη ταξιδεύουν για την Ισπανία οι κ.κ. 
Δήμαρχος και Ταχματζίδης, πρέπει  να είναι εκεί στις 18-2-99 όπου γίνεται ένα 
συνέδριο. Σε προηγούμενο Δ.Σ. αποφασίσαμε για τη μετάβαση του Δημάρχου. 
Ζήτησε όμως ο Δήμαρχος  να έχει μαζί του τον αντιδήμαρχο κ. Ταχματζίδη και τον κ. 
Μουτσόπουλο. Γιαυτό επανέρχεται για τη συμπλήρωση της προηγούμενης απόφασής 
μας. 
 Γεωργιάδης : Ο Δήμαρχος μας έχει πει ότι το Δ.Σ. αποφασίζει κι εγώ εκτελώ. 
Δεν γνωρίζω τι γινόταν την άλλη τετραετία. Θέλω να καταλάβει ο κ. Χασιώτης ότι οι 
καταστάσεις έχουν αλλάξει. Δεν θα εγκρίνω ποτέ αυτή τη μετάβαση. Δεν θέλω να 
μειώσω κανέναν συνάδελφο αλλά επειδή δεν θέλω να είμαι μαριονέτα θα την 
καταψηφίσω. Το ίδιο θάκανα αν ήταν ο κ. Σκουμπόπουλος Δήμαρχος. 
 Ο Δήμαρχος μ΄αυτή του την ενέργεια έδειξε ότι δεν μας σέβεται. Δεν πρέπει 
να το αφήσετε αυτό απαρατήρητο. 
 Πρόεδρος : Μία διευκρίνιση. Υπάρχει προηγούμενη απόφαση του Δ.Σ. για 
την Ισπανία. Είναι του προηγούμενου Δ.Σ. Ερχεται συμπληρωματικά με πρόταση  
του Δημάρχου η παρουσία των κ.κ. Μουτσόπουλου και Ταχματζίδη και των 
υπαλλήλων. Ο Δήμαρχος είχε ενημερώσει τότε το Δ.Σ. ότι θα πήγανε και στις άλλες 
πόλεις. 
 Ποτουρίδης : Ο κ. Ταχματζίδης, όταν πάρθηκε αυτή η απόφαση, δεν ήταν 
σύμβουλος. Στο τελευταίο Δ.Σ. της προηγούμενης σύνθεσης είχε συζητηθεί το θέμα. 
Οι επισκέψεις είναι υπηρεσιακές και συγκεράστηκαν όλες μαζί για συντομία χρόνου. 
Ούτε για βόλτα πηγαίνει κανείς εκεί οδικώς, διότι θα το  ξέρετε. 



 Τσαβδαρίδης : Εάν με την προηγούμενη απόφαση του Δ.Σ. καλυπτόταν οι  
μετακινήσεις της δεν θα υπήρχε λόγος να έρθει σήμερα. Για να έρθει πάλι το θέμα 
σημαίνει ότι δεν καλυπτόταν αυτή η μετάβαση.  
 Καλούμαστε να εγκρίνουμε μία μετάβαση που ήδη  υλοποιείται. Τι θα 
εγκρίνουμε εμείς σήμερα; Μία μετάβαση που ήδη έχει γίνει; Αν δεν εγκρίνουμε θα 
τον πάρουμε τηλέφωνο να γυρίσει πίσω; 

Θλίβομαι διότι για δεύτερη φορά γίνομαι μάρτυρας μια πρωτοφανούς 
ανακολουθίας λόγων και πράξεων από τον Δήμαρχο. Δηλ. ενώ δήλωσε εδώ ο 
Δήμαρχος ότι είναι το εκτελεστικό  όργανο του Δ.Σ. που είναι το κυρίαρχο όργανο, 
αυτός εκτελεί τις αποφάσεις που έλαβε μόνος του. Η πρώτη φορά ήταν για το θέμα 
ένταξης έργων στο ΚΠΣ όπου αγνόησε τις αρμοδιότητες των Τ.Σ. και προσπάθησε να 
περάσει θέματα χωρίς να ερωτηθούν τα οποία ήταν τα κατ΄ εξοχήν αρμόδια να 
προτείνουν τα έργα των περιοχών τους. 

Προτείνω να μην εγκριθεί αυτή η μετάβαση διότι υπάρχει στοιχειώδης 
έλλειψη σεβασμού στις αρμοδιότητες του Δ.Σ. οι οποίες βλέπω να 
καταστρατηγούνται βάναυσα. 

Ουρσουζίδης : Υπάρχει ένα ζήτημα που δημιουργεί κάποιες εντυπώσεις. 
Ωστόσο το θεωρώ εξ΄ αρχής ελάσσονος  σημασίας. Σημασία θα είχε αν είχαμε 
ουσιαστικά αντίρρηση στο να μεταβούν εκεί. Ωστόσο δημιουργεί κάποιες 
εντυπώσεις.  Αν έγινε παράλειψη και δεν μπήκε στο προηγούμενο Δ.Σ. μπορούμε να 
το πούμε ξεκάθαρα. Δεν μπόρεσα να λάβω ικανοποιητική απάντηση σε σχέση γιατί 
μπαίνει τώρα το ζήτημα ενώ έχουν ταξιδέψει. Πάντων είναι ελάσσονος σημασίας. 

Ακριβόπουλος : Για μένα το θέμα, ενώ ήταν ελάσσονος σημασίας, ως προς 
την παρουσία του κ. Ταχματζίδη μου φαίνεται μείζονος. Διότι την προηγούμενη 
Δευτέρα που είχαμε Δ.Σ. μπορούσε να προβλεφθεί. Το ουσιαστικό μέρος είναι ότι 
αφού πρέπει να πάνε θα πάνε, αλλά έρχεται το τυπικό το οποίο δείχνει μία 
προχειρότητα. Είναι ανακόλουθο να εγκρίνουμε μία μετάβαση ενώ έχει γίνει. 
Μπορούσε αυτή να είχε προβλεφθεί στο προηγούμενο Δ.Σ. 

Πρόεδρος :  Δευτερολογίες. 
Γεωργιάδης : Αφού εγκρίθηκε από το προηγούμενο Δ.Σ. γιατί ξαναέρχεται το 

θέμα; 
 Ποτουρίδης :Σ΄ότι αφορά τους σχεδιασμούς μετάβασης στο εξωτερικό και τα 
συνέδρια τα πράγματα αλλάζουν τάχιστα. Δεύτερο προβλέπεται από τον κώδικα η 
έκτακτη μετακίνηση. Αρα δεν είναι παράτυπη η πράξη. 
 Με την 510/98 απόφαση του Δ.Σ. εγκρίθηκε η μετακίνηση του Δημάρχου. 
Δεν μπορούσε όμως ν΄ αποφασίσει για τους λοιπούς. 
Γιατί δεν ήρθε στο προηγούμενο Δ.Σ. γιατί γινόταν προσπάθειες να πάει κάποιος  
μαζί του. Ο Δήμαρχος δεν πήρε τον οδηγό του, οδηγεί ο ίδιος κι αντί να πάει ο κ. 
Ταχματζίδης αεροπορικώς στο συνέδριο στις 20/2, θεωρήθηκε ότι θα ήταν χρήσιμο 
να πάει με τον Δήμαρχο από τώρα. 
 Αν το βάζετε για το θέμα των αποζ/σεων εγώ σήμερα πληρώθηκα για 3 
ημέρες στην Αθήνα και πήρα 40 χιλ. και περιλαμβάνει και τα έξοδα του ξενοδοχείου, 
πλήν των εισιτηρίων. Καλύπτονται τα έξοδα; 
 Αντί να τον επαινέσουμε που θα κάνει τόσες χιλιάδες χιλιόμετρα συζητάμε το 
θέμα; Κάποιοι απ΄αυτούς θα πάνε με αεροπλάνο σε λίγες μέρες. 
 Πρόεδρος : Ποιοί συνάδελφοι δεν εγκρίνουν; 

Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Ε. 
Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 

Πρόεδρος : Ποιοί εγκρίνουν την μετάβαση ; 



Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, Δ. 
Πέτκος, Κ. Βαφείδης, Γ. Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. 
Πιτούλιας, Α. Κεσίδης, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς,  
 Το Δ.Σ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη. 
1.- Το από 11-2-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 510/98 προγενέστερη απόφασή του. 
3.- Την ανάγκη μετάβασης του Δημάρχου και του αντιδημάρχου κ. Δ. Ταχματζίδη 
(από 14 έως και 19/2/99) καθώς και του καθηγητή Α.Π.Θ. κ. Ν. Μουτσόπουλου (από 
17 έως και 19/2/99) στην πόλη Xativa της Ισπανίας προκειμένου να συμμετάσχει ο 
Δήμος Βέροιας στο 3ο Διεθνές Σεμινάριο για τη «Συνεργασία ανάμεσα στις ιστορικές 
πόλεις της Μεσογείου». 
4.- Την ανάγκη μετάβασης του Δημάρχου στις Βρυξέλλες από 24 έως και 27/2/99 
προκειμένου να συμμετάσχει ο Δήμος Βέροιας σε σύσκεψη του Δικτύου των 
Ευρωπαϊκών Πανεπιστημιακών Σεμιναρίων. 
5.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
6.- Τις διατάξεις της παρ.1 του άρ. 175 και της παρ. 5 του αρ. 299 του ΔΚΚ (Π.Δ 
410/95).  
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Α) Εγκρίνει τις μετακινήσεις των Δημάρχου Βέροιας και του αντιδημάρχου κ. 
Δημητρίου Ταχματζίδη (από 14-19/2/99) καθώς και του καθηγητή Α.Π.Θ κ. 
Νικολάου Μουτσόπουλου (από 17-19/2/99) στην πόλη Xativa της Ισπανίας 
προκειμένου να συμμετάσχει ο Δήμος Βέροιας στο 3ο Διεθνές Σεμινάριο για τη 
«Συνεργασία ανάμεσα στις ιστορικές πόλεις της Μεσογείου». 
 Β) Εγκρίνει τη μετακίνηση του Δημάρχου Βέροιας στις Βρυξέλλες από 24-
27/2/99 προκειμένου να συμμετάσχει ο Δήμος Βέροιας σε σύσκεψη του Δικτύου των 
Ευρωπαϊκών Πανεπιστημιακών Σεμιναρίων. 
 



Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό     124/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 I.  Kουρουζίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 Μ. Γαβρίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Β.  Γιαννουλάκης 
 Α. Δελαβερίδης Σ. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Δ.  Πέτκος Λ. Τσαβδαρίδης 
 Κ. Κόλβατζης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Βαφείδης Ε.  Σοφιανίδης 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Ουρσουζίδης Ε. Λευκοπούλου 
 Σ. Γεωργιάδης Ι.  Ακριβόπουλος 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΑΡΑΛΑΣ Ι. Τριανταφυλλίδης Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Π.  Πιτούλιας Ε. Κουκουρδής 
 Α.  Κεσίδης Γ.  Μανακούλης 
 Α. Σουμελίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
     
     
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια 22-3-1999 

      Ο  Αναπληρωτής Δημάρχου  
 
 

ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΠΟΥΛΑΣΟΥΧΙΔΗΣ 
 
  
 


